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Vragen van het lid Van Raak (SP) aan de Minister van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties over de onwil van de gemeente Amsterdam om 
duidelijkheid te geven over de inhuur van externen (ingezonden 3 juni 2014). 

Vraag 1
Waarom weigert de gemeente Amsterdam heldere cijfers te geven over de 
inhuur van dure externen?1 

Vraag 2
Welke boekhoudkundige trucs worden in Amsterdam toegepast om de inhuur 
van externen buiten het zicht te houden? 

Vraag 3
Klopt het inzicht van de Centrale ondernemingsraad Amsterdam dat 
onduidelijk is hoeveel de gemeente jaarlijks uitgeeft aan dure externen, maar 
dat dit in ieder geval meer dan 200 miljoen euro is? 

Vraag 4
Wilt u een overzicht geven van alle boekhoudkundige trucs die bij overheden 
worden gehanteerd om de inhuur van externen anders te definiëren, onder 
andere posten te brengen of op andere wijze onzichtbaar te maken? 

Vraag 5
Hoeveel zouden gemeenten, provincies en waterschappen kunnen besparen 
als zij zich, net als de ministeries, zouden houden aan de «Roemer-norm», 
een maximum voor de inhuur van externen van tien procent van de 
personeelskosten? 

Vraag 6
Deelt u de opvatting dat bij bezuinigingen gemeenten prioriteit moeten 
gegeven aan vermindering van externen, zoals ook de ministeries doen? 

1 http://m.binnenlandsbestuur.nl/nieuws/cor-snoei-in-externe-inhuur.56154.lynkx
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Vraag 7
Deelt u de opvatting dat bezuiniging op externen ook nodig is om een 
cultuurverandering op gang te brengen, om overheden minder afhankelijk te 
maken van consultants en adviseurs en meer zelflerende organisaties te laten 
worden die zelf verantwoordelijkheid nemen voor het publieke belang?
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